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En del gör jag med återvinning material. Som videoband. Pinnar kan också vara intressanta. 
Egentligen vad som helst kan vara intressant. Ganska ofta gör jag mycket av smått, sätter ihop små 
bitar till stora ytor eller volym. Har testat att göra verk av järntråd. Massor med tråd bitar ihop 
vridna.
Jag är intresserad av naturens välmående och känner sorg av att så många människor känner inte 
för naturen. 
Jag är uppvuxen och utbildat i Finland. Mitt konstnärsliv flöt bra i Finland. Den största stipendium 
som jag fick där är tre års arbetsstipendium. Jag arbetade då smycke som uttrycksform.  Flyttade 
till Sverige 2005. 


